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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 18.02.2023 do 24.03.2023 
 

Rada města 
V daném období se rada města sešla celkem 2x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- schválila upravený vzorový jednací řád pro komise Rady města Děčín, 
- odvolala Mgr. Bc. Romana Stružinského z funkce člena Školské komise, pana Miroslava 

Černého z funkce Kulturní komise a pana Nicka Posche z funkce člena Komise prevence 
kriminality, a to ke dni 28.02.2023, 

- schválila přistoupení k iniciativě Paktu starostů a primátorů a zpracování Akčního plánu 
pro udržitelnou energii a klima, 

- schválila Nařízení statutárního města Děčín č. XX/2023 o záměru zadat zpracování 
lesních hospodářských osnov, 

- schválila poskytnutí daru zaměstnancům organizace Asociace vozíčkářů a zdravotně 
i mentálně postižených v ČR, z. s., z důvodu odstraňování následků havárie teplé vody 
v nebytovém prostoru v objektu Dvořákova 1331/20, Děčín II, 

- rozhodla poskytnout subjektům pracujícím v oblasti sportu finanční dotace pro rok 2023 
u žádostí ve výši do 50 tis. Kč, 

- schválila zaslání příslibu Ministerstvu pro místní rozvoj ohledně podání žádosti o dotaci 
do privátní alokace výzvy Odboru pro sociální začleňování, 

- schválila Směrnici č. 28-14 Hospodaření s prostředky Sociálního fondu statutárního města 
Děčín, 

- rozhodla o poskytnutí finančního daru ve výši 3 tis. Kč pro neziskovou organizaci Zdravotní 
klaun, o. p. s.                                                                                                                                                                                           
 
 

PRIM (primátor) 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- slavnostního předávání Ceny města Děčína na Děčínském zámku – důstojný decentní 

obřad, kterým bylo završeno usnesení zastupitelstva o udělení Ceny města za rok 2022, 
který si držitelé mohli užít i se svými bližními, 

- jednání s představiteli společnosti TERMO Děčín a.s. - Ing. Sedláčkem a Ing. Sulíkem, 
kteří představili časový plán aktivit společnosti TERMO, identifikovali silné a slabé stránky 
v působení společnosti jako poskytovatele služeb děčínským občanům, 

- jednání na Generálním ředitelství Českých drah ohledně koordinace investice 
SŽ "Rekonstrukce žst. Děčín Východní nádraží", odkup pozemků ve vlastnictví ČD, kdy 
bylo dohodnuto, že ČD jako vlastník nemovitostí v areálu geometricky oddělí plochu drážní 
infrastrukturu, kterou si ponechá ve svém vlastnictví, a veškeré další nemovitosti nabídne 
k odkupu statutárnímu městu Děčín s tím, že budou připraveny dohody o budoucích 
sml. kupcích. Podmínkou je odkup historické nádražní budovy. ČD se SŽ zváží potřebnost 
či umístění nové provozní budovy, 

- jednání s představiteli DPMD, které proběhlo jako příprava na jednání s ÚK o kompenzaci 
za dopr. výkony, dále bylo jednáno o optimalizaci spojů, o výši jízdného i o odbavování 
cestujících, 

- jednání Finanční komise Rady Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, ke změnám rozpočtu 
Ústeckého kraje, 

- besedy o energiích, které se zúčastnili občané (veřejnost), vedení města, vedení TERMO 
a.s. Děčín, zástupce ÚP v Děčíně, energetik města a další odborní pracovníci MM Děčín, 

- semináře o kulturních institucích obcí, pořádaném Poslaneckou sněmovnou v Praze, kdy 
byl představen koncept tzv. “veřejné kulturní instituce“. Ten však byl účastníky podroben 
kritice – řeší problematiku financování velkých divadel („státních“), nedá se aplikovat 
na galerie, menší divadla, hudební tělesa, muzea atd., jejichž pozici velmi zkomplikuje, 

- slavnostní imatrikulace studentů programu celoživotního vzdělávání ČVUT na děčínském 
zámku, kdy technika zde otevírá experimentální studijní program zaměřený na konstrukci, 
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výrobu a využití kabelů. Ten je zaměřen vysloveně prakticky, „na míru“ výrobcům 
a uživatelům kabelů z ČR i SR, 

- jednání s Ing. Martinem Voštou – ředitelem RYKO a.s.  a předsedou představenstva OHK 
Děčín, ke koordinaci priorit zaměstnavatelů a města, dále k případné možnosti přenést 
sídlo komory do prostor ve vlastnictví města, i k nadcházející turistické a kulturní sezóně, 

- jednání Krizového štábu Národního parku České Švýcarsko pořádaném KÚ ÚK, které 
mělo pomoci znovu nastartovat turistický ruch po loňském ničivém požáru, včetně 
dopravního propojení alternativních cílů za uzavřené atraktivity. Vzápětí plány dále 
zkomplikovány nestabilními bloky skal ve Hřensku a uzavřením silnice. 

- slavnostní inaugurace nového prezidenta ČR na Pražském hradě, 
- Výroční konference o. p. s. České Švýcarsko v Krásné Lípě, opět s cílem schválit 

dokumenty potřebné pro činnost subjektu, k prioritám cestovního ruchu a o spolupráci 
v roce 2023, 

- slavnostního zahájení veletrhu cestovního ruchu v Praze, tradiční akce na úvod turistické 
sezóny, kde vystavovatelé představují destinace v ČR i v zahraničí. Navštívil jsem stánek 
Liptova (SR – sem patří naše partnerské město Ružomberok), Svobodného státu Sasko 
(Pirna, Euroregion Elbe/Labe), Ústeckého kraje a Plzeňského kraje, 

- Asociace euroregionů – ustavení na Ministerstvu pro místní rozvoj Praha – s ohledem 
na nové programovací období se ukázala potřeba širší spolupráce mezi jednotlivými 
euroregiony, lepší vzájemné informovanosti a stanovení společných priorit ke zefektivnění 
vnitrostátních i přeshraničních aktivit, 

- školení starostů a primátorů Ústeckého kraje ke krizovým situacím, které proběhlo 
v Děčíně na budově B magistrátu. Pořádal útvar krizového řízení Ústeckého kraje, za 
účasti přednášejících ze záchranných složek, hasičů, meteorologické služby, neziskových 
organizací i Policie ČR a armádních složek, 

- jednání s Generálním Managerem DS Smith Packaging ohledně omezení dopravy 
v blízkosti areálu firmy. 

 
 
Ing. Jan Skalický – náměstek pro rozvoj města a IT 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- ŘSD: porada s ředitelem výstavby ŘSD, ředitelem ŘSD Chomutov: přivaděč D8, 

koordinace Teplická 3 etapy, 
- KÚ kraj Ústecký – Odbor dopravy a silničního hospodářství – Doprava, DPMD 
- dotační agentury – pokrytí plánovaných akcí, 
- Ministerstvo dopravy, Ředitelství vodních cest – Odbor vodní dopravy – Přístaviště LOD 

Děčín, 
- Svaz dopravy Svaz průmysl a dopravy ČR – Sekce vodní dopravy SD ČR – Výjezdní 

Předsednictvo v Děčíně, 
- Valná hromada HYDROLABE, 
- 4. výjezdní zasedání Porady projektů – Nemovitosti města Děčína, 
- Smart City – DPMD a Pracovní skupina Smart City, 
- Vodíková platforma ÚK, 
- mediální vystoupení, 
- Revitalizace Podmokly: Pracovní koordinace s projektanty, síťaři, 
- Revitalizace Podmokly – Prezentace Etapa C dokončení 
- Revitalizace Podmokly – Prezentace Etapa D Teplická: koordinace s významnými 

organizacemi na Teplické: divadlo, 
- Revitalizace Podmokly – Prezentace Etapa B, 
- Teplická – Etapa 2 – místní šetření paní Nováková – přesun autobusové zastávky, 
- chodníky Teplická – Etapa 1-3 – koordinační setkání 4 odborů, 
- Dlouhá jízda – příprava realizace, TDI, 
- garážové domy – koordinační jednání 4 odborů – projekt, realizace, 
- východní nádraží, 
- Komise dopravní, 
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- Komise rozvoje, 
- pracovní skupina Odpady, energie, 
- porada s řediteli PO: ZŠ – Projekty, EPC, IT, 
- jednání ZŠ Kamenická – projektantka Víchová, 
- koordinace OMH – oblast ul. Ve Vilách, stadion, nové parkoviště, 
- schůzky s TS, zámek, 
- Aquapark – konkretizace plánu rozvoje a oprav - Igor Bayer, 
- dohadovací řízení - prodej pozemků - 2x, 
- přivaděč k D8 – MD, 
- Povodí Labe, s.p. 
- Povodí Ohře, s.p. 
- ČESKÉ LODĚNICE, a.s. – spolupráce s SMS 
- jednání se síťaři – vlastníky inženýrských sítí, ŘSD – představení projektů na následující 

rok, 
- JAW – koordinace revitalizací území – sítě, 
- UJEP – Spolupráce, 
- konzultace IT Řízení projektů, 
- koordinace výstavba DZP Křešice s Hasiči Křešice, 
- koordinace Tovární ulice – Canini, TDI – náhradní průjezdní trasy. 

 
 

MP (městská policie): 
- na začátku měsíce března nastoupili dva noví strážníci čekatelé, kteří byli zařazeni 

do úvodního vzdělávacího kurzu. Následně, po ukončení zkoušek před komisí Ministerstva 
vnitra, budou noví strážníci zařazeni do směn, 

- z organizačních důvodů bylo přesunuto jednání Kolegia ředitelů městských policií 
statutárních měst z Děčína do Prahy. Aktuálním tématem jednání je postavení strážníků 
ve složkách integrovaného záchranného systému, sociální zabezpečení strážníků 
a problematika tísňové linky 156, 

- ve spolupráci s oddělením tiskovým a vnějších vztahů městská policie spolupracovala 
na exkurzích žáků druhého stupně základních škol v prostorách MP, 

- v průběhu měsíce března se podařilo získat potřebný počet zájemců o práci asistentů 
prevence kriminality. Projekt APK je financován z dotace ESF a financování asistentů je 
zajištěno až do konce roku 2025. 

 
 
p. Jaroslav Foldyna 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání o záplavových zónách s ministry životního prostředí a zemědělství v návaznosti 

na odpovědi na podané písemné interpelace + následující další jednání s dotčenými 
orgány a předání informací od ministrů, 

- setkání s občany na téma: 
- současné dění ve společnosti, 
- aktuální politická situace, 
- řešení dopravních problémů týkající se uzavírky obce Kámen, i s ohledem 

na nadcházející turistickou sezónu, 
- jednání koordinační skupiny pro bezpečnost - vyhodnocení rizikových faktorů, zejména 

potlačení problémových situací, které je třeba řešit i prostřednictvím pronajímatelů bytů 
za součinnosti stavebního úřadu, hygieny, hasičů a PČR, 

- jednání s R. Bochmannem, členem Bundestagu, na téma vodní dopravy a splavnění Labe 
– proběhla výměna informací o stavu pro zahájení plavebního stupně, německá strana 
bude iniciovat dotaz na Ministerstvo dopravy ČR o současném stavu a my budeme 
iniciovat společné setkání na parlamentní úrovni.  
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p. Václav Němeček 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání s azylovým domem o spolupráci, 
- jednání s krajskou hygienickou stanicí, 
- řešení problému v DPS Krásnostudenecká 104, 
- přednášky na základních školách, 
- kontroly rizikových domů v Děčíně. 

 
 
Mgr. Bc. Ivana Poschová  
V daném období se mimo jiné zúčastnila: 
- jednání koordinační skupiny pro oblast sociálních věcí, bezpečnost a školství jsem se 

nezúčastnila z důvodu hodnocení činností ředitelů, přesto jsem předala některé body, 
které nejsou dořešené. Vzhledem k zvýšení počtu asistentů prevence kriminality bylo 
domluveno/zajištěno, že během ranních a odpoledních hodin budou asistenti působit u ZŠ 
Školní, Děčín VI, včetně spolupráce se strážníky – mentory pro komunikaci s rodiči v ulici 
Krátké z důvodu zlepšení povinné předškolní a základní docházky (nedostatek byl zjištěn 
během hodnocení ředitelů), 

- proběhla další podpůrná skupina, které se zúčastnil i vedoucí Ing. Kokotjucha, význam PS 
jsem specifikovala v předchozí informativní zprávě, 

- jednání – IT, p. Strnad, zpětná vazba k anketě včetně dalších cílů, které jsem zmiňovala 
v předchozí zprávě, 

- hodnocení činností ředitelů p. o. – měsíc březen byl zaměřen na hodnocení ředitelů p. o., 
které spadá pod Odbor školství a kultury dle následujících kritérií: 
- jaká činnost byla vytvořena nad rámec pracovních úkolů, 
- do jakých projektů byla p. o. zapojená, 
- jakým způsobem se škola prezentuje na veřejnosti, 
- s jakými dalšími subjekty p. o. spolupracovala, 
- jaká výběrová řízení byla realizována v roce 2022, 
- koncepce rozvoje – návrh hodnoceného (personální rozvoj, otevření se lokalitě, hlavní 

činnost organizace včetně doplňkové činnosti, majetková část – rozvoj, investice, 
projekty), 

- ekonomická část – kontrola OSSZ – veřejnosprávní kontrola – výsledky případných 
dalších kontrol jako je například KHS, Oblastní IP ÚP včetně dalších jiných případných 
kontrol, ředitel je povinen předávat veškerá stanoviska zřizovateli 
 

KRITÉRIA SE BĚHEM LETOŠNÍHO ROKU BUDOU POZMĚŇOVAT 
Radě byl předán harmonogram a Odbor školství a kultury vyzval k účasti další členy vedení 
města do hodnotícího týmu, 

 

 

DATUM HODINA PŘÍSPĚVKOVÁ ORGANIZACE JMÉNO 

13.03.2023       

PONDĚLÍ 8:30 - 9:30 ZŠ Děčín II, Kamenická 1145, p. o. Mgr. Jaroslav Skála 

  9:40 - 10:40 ZŠ a MŠ Děčín VI, Na Stráni 879/2, p. o. Mgr. Vít Průša 

  10:50 - 11:50 
ZŠ Děčín I, Komenského nám. 622/3, 
p. o. Mgr. Olga Křivohlavá 

15.03.2023       

STŘEDA 8:30 - 9:30 MŠ Děčín XXXII, Májová 372 Mgr. Iveta Mácová 

  9:40 - 10:40 ZŠ a MŠ Děčín IX, Na Pěšině 330, p. o. 
PaedDr. Ing. Michal Slavík, 
PhD. 

  10:50 - 11:50 ZŠ a MŠ Děčín VI, Školní 1544/5, p. o. Mgr. Bc. Jaroslava Cvejnová 
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20.03.2023       

PONDĚLÍ 8:30 - 9:30 
ZŠ a MŠ Děčín VIII, Vojanova 178/12, p. 
o. 

PaedDr. Karel Rajchl, MPA, 
MPE 

  9:40 - 10:40 MŠ Děčín II, Liliová 277/1, p. o. Mgr. Helena Králíčková 

  10:50 - 11:50 
MŠ Děčín VI, Klostermannova 1474/1,  
p. o. Mgr. Jiřina Machačková 

21.03.2023       

ÚTERÝ 8:30 - 9:30 ZŠ a MŠ Děčín IV, Máchovo nám., p. o. Mgr. Martin Lána 

  9:40 - 10:40 ZŠ Děčín XXXII, Míru 152, p. o. Mgr. Jaroslav Hauzírek 

  10:50 - 11:50 ZŠ a MŠ Děčín III, Březová 369/25, p. o. Mgr. Alena Čuříková 

22.03.2023       

STŘEDA 8:30 - 9:30 
ZŠ Dr. M. Tyrše Děčín II, Vrchlického 
630/5, p. o. Mgr. Jiří Brouček 

  9:40 - 10:40 MŠ Děčín II, Riegrova 454/12, p. o. 
Mgr. Bc. Kateřina 
Zimmermannová 

  10:50 - 11:50 ŠJ Děčín IV, Jungmannova 3 p. Eva Drescherová 

23.03.2023       

ČTVRTEK 8:30 - 9:30 Děčínská sportovní, p. o. Ing. Igor Bayer 

24.03.2023       

PÁTEK 8:30 - 9:30 Zámek Děčín, p. o. Ing. Miroslava Poskočilová 

  9:40 - 10:40 Městská knihovna Děčín, p. o. Mgr. Ladislav Zoubek 

  10:50 - 11:50 Městské divadlo Děčín, p. o. MgA. Jiří Trnka 

29.03.2023       

STŘEDA 8:30 - 9:30 
ZŠ a MŠ Děčín XXVII, Kosmonautů 177, 
p. o. Mgr. Věra Floriánová 

  9:40 - 10:40 DDM Děčín IV, Teplická 344/38, p. o. Bc. Světluše Hochwalderová 

  10:50 - 11:50 ŠJ Děčín I, Sládkova 1300/13 p. Petra Hašková, DiS. 

 

 

- jednání se zástupci zaměstnanců škol a rodičů – řešení problematiky v oblasti školství, 
navržené cíle a postupy, 

- jednání pracovní skupiny – „Dětská skupina“ – výzva na budování nových dětských skupin, 
proběhlo zmapování kapacity DS v Děčíně, které mají k dnešnímu dni volnou kapacitu, 
pracovní skupina došla k následujícímu závěru: Na základě šetření bylo zjištěno, že 
kapacita dětských skupin v Děčíně je dostatečná. V rámci dobrých vztahů s organizacemi 
ve městě, které dětské skupiny provozují, se pracovní skupina domnívá, že je vhodnější, 
aby dětské skupiny provozovaly i nadále současné organizace, které mají letité zkušenosti 
a které plánují rozšíření současné kapacity, 

- proběhl rozhovor na téma Speciální školství a zdravotní péče v Děčíně, závěr bude 
prezentován prostřednictvím YouTube a ve Zpravodaji města, 

- proběhla návštěva v Benešově nad Ploučnicí, kde jsem jednala s panem tajemníkem o 
chodu úřadu a dalších aktivitách, které vedou k efektnější činnosti našeho úřadu, další 
cesta bude směřovat do dalšího města, abych mohla provést celkovou komparaci a mohla 
navrhnout případné změny pro naše město, 

- konzultační hodiny s občany – nejčastěji se jedná o problematiku a rozvoj školství 
v Děčíně, speciální školství a zdravotní péči – řešení problematiky chybějící lékárny 
v Boleticích nad Labem – zde magistrát očekává ještě několik stanovisek od oslovených 
lékáren, prozatím jsou záporné odpovědi, (zveřejníme ve Zpravodaji), současně byla 
informována tazatelka o prozatím nedokončeném výstupu v dané problematice.  
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p. Jitka Flachsová  
V daném období se mimo jiné zúčastnila: 
- jednání komise k posouzení kvalifikace a hodnocení nabídek k podlimitní veřejné zakázce 

„Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín“, 
- prezentace projektové dokumentace Podmokel – etapa „B“, 
- programy občanské pomoci a sociální intervence, z. s. – seznámení s činností poradny – 

je to nestátní nezisková organizace, jejímž posláním je realizace aktivit směřujících se na 
oblast sociální prevence a sociální intervence a dalších preventivních aktivit, 

- jednání komise cestovního ruchu, 
- dohadovací řízení na prodeje pozemků, 
- jednání o energiích – příprava na besedu o energiích, příprava harmonogramu, 
- porada na OŠK – Mgr. Bajerová – přestupky ve školách, 
- účast na slavnostním předávání Ceny města na děčínském zámku, 
- ZŠ Míru – ředitel Mgr. Hauzírek – nabídka spolupráce v rámci koordinační skupiny 

Boletice. Bylo by vhodné, aby se koordinační skupiny účastnil zástupce školy, 
- Indigo – p. Grajcar – jednání za účasti zástupce z Agentury pro sociální začleňování o 

možnosti dotace na opravu objektu, ve které Indigo působí, 
- CSS Děčín p. o., Kontaktní centrum – jednání o problematice přesunu K-centra, 
- jednání koordinační skupiny na kontrolu problémových objektů ve městě, 
- schůzka ohledně poradenského programu zaměstnanost, 
- Hasičský záchranný sbor Ústeckého kraje – jednání o kontrolách problémových objektů, 

jednání o problematice Airbnb z hlediska požadavků na požární bezpečnost staveb a 
z hlediska plnění povinností na úseku požární ochrany, 

- platforma velkých měst na téma zaměstnanost - přehled novinek a zajímavostí v oblasti 
zaměstnanosti, Magistrát města Brna – zkušenosti při budování sítě zaměstnanosti a 
spolupráce s Úřadem práce ČR, diskuse na téma spolupráce s Úřadem práce ČR a 
dalšími partnery v oblasti zaměstnanosti, Informace z Ministerstva práce a sociálních věcí 
o přípravě zákona o sociálním podnikání, 

- sociální komise, 
- potravinová banka – prohlídka nových prostor, do kterých se bude potravinová banka 

stěhovat. Jednání o možnosti navýšení dodávek potravin do Výdejny potravin v Děčíně, 
- on line Regionální setkání k tématu Participace ve městech – zapojování veřejnosti a 

různých cílových skupin do rozvoje města, 
- jednání koordinační skupiny pro oblast sociálních věcí, bezpečnost a školství, 
- seznámení s plánovanými investičními záměry, opravami a rekonstrukcemi staveb a 

inženýrských sítí jednotlivých investorů na území města Děčín a snaha o časové 
zkoordinování jednotlivých akcí, 

- výjezdní porada projektů – seznámení se stavem objektů v majetku města – ZŠ 
Kamenická, ZŠ Vojanova, Fotbalový stadion v ul. Práce, Sportovní hala v ul. Práce, 
Sportovní hala Maroldova ul., Sportovní areál v ul. Ve Vilách, 

- MM Chomutov – jednání o zkušenosti města s výkupem bytů z dotace na sociální byty a 
následné sociální práce v těchto bytech. 

 
 
Magistrát města 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
Probíhá příjem nabídek k nadlimitním veřejným zakázkám: 
- Inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Na Stráni – SP, Nábytek, IT 
- Inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Máchovo nám. – SP, Nábytek, IT 
- Inovace vzdělávání ZŠ – odborné učebny ZŠ Vrchlického – SP, Nábytek, IT 
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Dále probíhá příjem nabídek k podlimitním zakázkám na stavební práce: 
- Propojení Labské a Ploučnické cyklostezky, Děčín 
- Obnova historické části Podmokel - dokončení etapy C 
Příjem nabídek k zakázkám malého rozsahu: 
- Oplocení MŠ Kosmonautů 178, Děčín 27 - Březiny 
- MŠ školní 1475/1 - dokončení výměny fasádních výplní 
- Stavební úpravy v objektu Kino Sněžník - nová šatna, Podmokelská 1070/24, Děčín  
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů 
- Byla podaná žádost o dotaci na projekt "Modernizace odborných učeben v děčínských 

základních školách I", do kterého spadá ZŠ Máchovo nám., ZŠ Dr. M. Tyrše a 
ZŠ Na Stráni s termínem realizace v roce 2023 

- Do konce března 2023 bude podána žádost o dotaci na projekt "Modernizace odborných 
učeben v děčínských základních školách II", do kterého jsou zapojeny ZŠ Na Pěšině, ZŠ 
Kamenická a ZŠ Březová s termínem realizace v roce 2024 

- Probíhá příprava podání žádosti o dotaci na akci "Propojení Labské a Ploučnické 
cyklostezky" 

- Probíhá příprava podání žádosti o dotaci na akci "Lávka Děčín - Podmokly" 
- Probíhá příprava podání žádosti o dotaci na akci "Zabezpečení akceschopnosti JSDH 

vybraných obcí" 
- Byl vydán právní akt na realizaci projektu "Podpora prevence kriminality prostřednictvím 

APK v Děčíně" 
 
 
OE (odbor ekonomický): 
- dokončil dokladovou inventarizaci majetku a závazků k 31. 12. 2022, 
- zahájil práce na přípravě Závěrečného účtu statutárního města Děčín za rok 2022, 
- provedl porovnání a rozbor rozpočtů měst Chomutov, Teplice, Most, Přerov a plánovaných 

výdajů do oblasti sportu v r. 2023, 
- upozornil v tisku a dalších mediích občany na skončení účinnosti rozhodnutí o prominutí 

místních poplatků za komunální odpad, ze psů a z pobytu z důvodu mimořádné události ke 
dni 31. 12. 2022, 

- zajistil distribuci složenek a upozornil v tisku a dalších mediích občany na splatnost 
1. splátky místního poplatku ze psů nejpozději do 31. 3. 2023, 

- po projednání v RM a FV ZM oslovil vybrané bankovní ústavy s poptávkou na 
kontokorentní úvěr na financování energeticky úsporných akcí a dotačních akcí v letech 
2023 - 2026, původně schválených ZM k financování z dlouhodobého úvěru. Zajistil 
administrativu k tomuto poptávkovému řízení, zejména odpovědi na dotazy bank. Po 
uplynutí termínu pro předložení nabídek dne 31. 3. 2023 budou orgány města seznámeny 
s nabídkami na tuto variantní možnost řešení financování investičních záměrů města. 
 
 

OMH (odbor místního hospodářství): 
- byla odeslána žádost na Státní pozemkový úřad k provedení pozemkových úprav, 

souvisejících s hospodařením s vodou v krajině, pro katastrální území Folknáře, 
- byl proveden vklad smlouvy o bezúplatném převodu do majetku města p.č. 1549/2 a 

1549/4 k.ú. Horní Oldřichov – komunikace, 
- byla provedena revize lezeckých cest Via Ferraty před novou sezonou, 
- byla provedena sanace lezecké cesty Tichá tolerance spočívající ve změně kotevního 

systému, a to kotvení s upnutou kotvou, která je doporučena rakouským správním 
výborem pro bezpečnost v Alpách, 

- byly provedeny opravy opěrných zdí na hřbitově Škrabky, 
- byla provedena reprofilace panelu ve střešní konstrukci školní jídelny Sládkova, 
- bylo dokončeno restaurování vitráže v hlavní lodi kostela Povýšení Sv. Kříže, 
- bylo vyměněno umělé osvětlení tělocvičny v základní škole Na Pěšině, 
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- byly vybudovány přístřešky pro seniory u objektů Krásnostudenecká 1525/30 a Přímá 398, 
- bylo předáno staveniště k realizaci stavby „Oprava vozovky, dešťová kanalizace, veřejné 

osvětlení ul. Tovární, Vítězství, Děčín – Boletice nad Labem“, 
- byla dokončena oprava stavby „Oprava propustku přes tok Ostružník, Děčín – Maxičky“. 
 

 
OŽP (odbor životního prostředí): 
útulek pro zvířata: 
- proběhla převzetí sponzorského daru v Hrobu od Nadačního fond Slza zvířat, Andělé 

tlapek z. s, společnosti Purina CZSK. 
 
 

OSK (odbor školství a kultury): 
- školám a školským zařízením v ORP Děčín byly předány schválené rozpočty 

neinvestičních výdajů pro rok 2023, 
- proběhla kontrola ročních zpráv příspěvkových organizací, včetně výkazů a 

inventarizačních zpráv, 
- probíhá hodnocení činnosti ředitelů příspěvkových organizací řízených odborem školství a 

kultury za rok 2022 prostřednictvím jednotlivých rozhovorů a presentací jejich činnosti, 
- probíhá kontrola přijatých žádostí o dotace v oblasti kultury. 
 
 
Tajemník magistrátu  
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu,  
- společně s primátorem města blahopřání všem ženám na magistrátu k MDŽ, 
- kontrolního dne na stavbě „Rekonstrukce sálu A6 magistrátu“, 
- jednání pracovní skupiny k problematice volebních okrsků – snížení počtu v Děčíně, 
- porady k projektům města – řešení realizace stávajících projektů, 
- slavnostního předávání Ceny statutárního města Děčín Děčínskému symfonickému 

orchestru a Ing. Dagmar Kubíčkové, 
- koordinační skupiny na magistrátu pro sociální oblast, bezpečnost a školství, 
- jednání s novými předsedy osadních výborů, a to Dolní Žleb a Maxičky – nastavení 

spolupráce mezi výbory a městem, 
- jednání s pověřeným ředitelem Územního odboru Děčín – Hasičský záchranný sbor České 

republiky – nastavení budoucí spolupráce, 
- slavnostního ukončení stavby a obnovení železničního provozu Děčín východ – Děčín – 

Prostřední Žleb, 
- setkání s tajemníky Ústeckého a Libereckého kraje – předávání nových zkušeností 

(problematika výběrových řízení, agendy digitalizace, Whistleblowing, agenda přestupků, 
právní informační systém, výroční zprávy dle zákona č. 106/1999 Sb., stavení úřady, 
problematika architekta města, obecně závazné vyhlášky), 

- pracovní schůzky s tajemníky z Liberce a Jablonce nad Nisou – představení organizační 
struktury úřadu, 

- porady Ministerstva vnitra s tajemníky obecních úřadů obcí s rozšířenou působností on-
line – aktuální informace ze sekce legislativy a státní správy, k novele stavebního zákona, 
digitalizace stavebního řízení, novela vodního zákona, aktualizace katalogu prací ve 
veřejné správě, informace z Institutu pro veřejnou správu Praha, informace k připravované 
novelizaci zákonů o územních samosprávných celcích, aktuální informace k novele 
zákona č. 312/2022 Sb., 

- porady s ředitelem Krajského úřadu Ústeckého kraje – součinnost obcí s KÚ pří výkonu 
správních činností, přenesené působnosti stavebních úřadů, činnost Energetického centra 
Ústeckého kraje, nabídka Datového centra Ústeckého kraje, veřejnosprávní smlouvy, 
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- jednání Legislativní komise Svazu měst a obcí – novela zákona o obcích (uplatnění 
připomínek), stavební úřady (stanovisko pro Ministerstvo pro místní rozvoj), novela zákona 
o volbách do zastupitelstev obcí, teze krizového řízení apod., 

- semináře k vnímání dopadů klimatických změn v regionu – příklady z praxe, informace o 
možnostech čerpání dotací, informace k technickým podporám, 

- jednání na Ministerstvu průmyslu a obchodu – aktuální stav živnostenských úřadů a jejich 
agenda, novela zákona o ochraně spotřebitele a její dopady na činnost živnostenských 
úřadů. 
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Zasedání ZM - zaznamenané dotazy a náměty z řad zastupitelů a veřejnosti – 
23.02.2023 

 
Ing. Bc. Brčák 

 

• Požaduje zaslat prezentaci k revitalizaci Podmokel – Etapa B, kterou předložila a 
prezentovala firma Nedvěd z Mostu (zmiňoval Ing. Skalický) vč. veškerých informací 
k této etapě, a to: Ing. Brčákovi, Ing. Kubšovi a Bc. Zdobinskému. Žádá vedení 
města, aby bylo zřízeno připomínkové řízení odborných odborů magistrátu k řešení 
požadavků na městský mobiliář, na barvy, na veřejné osvětlení z důvodu budoucí 
údržby. 
 

Odpověď: 
Z prezentace projektové dokumentace akce „Revitalizace Podmokel – Etapa B“  
(ul. Prokopa Holého, Ruská, Čs. Legií, Bezručova) není k dispozici žádný materiál. 
K dispozici je pouze upravená projektová dokumentace dle připomínek z projednání. 
Odkaz zaslán zastupitelům e-mailem.   
 
Zapracované připomínky: 

− Zrušena stání pro ZTP, ponechat pouze stávající réservé, rozměr podélného stání je 
6,0m x 2,0m příp. 2,25m 

− V ulici Bezručova je zřízeno jedno oficiální stání pro ZTP o rozměrech 7,0m x 3,5m  

− Vedle stání pro ZTP v ulici Bezručova je navrženo místo pro kontejnery  

− Ve spodní části úprav ulice Ruská (Mírové náměstí) jsou doplněna dvě podélná 
parkovací stání   

− V ulici Bezručova jsou podélná stání rozšířena na 2,25 m 

− Projektová dokumentace - mobiliář v první fázi neřeší, projektant byl požádán o 
dopracování – po obdržení, s tím seznámíme vedení města a příslušné odbory a 
budeme připomínkovat. 
 

 

• Vznesl dotaz na radu města, proč již není zpracován projekt na opravu ulice před 
hlavním nádražím, když v roce 2024 tam bude SČVaK provádět výkopové a údržbové 
práce. 
 
Odpověď: 
Obnova Podmokel se realizuje po etapách. První etapa C (Husovo nám. + přilehlé ul. 
Prokopa Holého) - bude v letošním roce stavebně dokončena. Další etapou je etapa D (ul. 
Teplická) - letos se dokončuje PD pro SP, poté bude podána žádost o dotaci do vhodného 
dotačního titulu, realizace nejdříve v r. 2024. Ve stejné fázi projektování je etapa B (některé 
vnitřní komunikace centra Podmokel) - plánovaná realizace po dokončení realizace etapy 
D. Další etapou pro zpracování PD bude etapa A (před nádražím) nebo etapa E (ul. 
Divišova, Raisova a Jeronýmova) v závislosti na rozhodnutí vedení města – až po 
dokončení realizace etapy D. 
 

• Požaduje prověřit skutečně odvedené práce a skutečně dodaný materiál se 
stavením deníkem u provedení díla „Oprava opěrné zdi ul. Zemědělská, Děčín – 
Křešice“. 
 

Odpověď: 
Odborem místního hospodářství byly prověřeny dodací listy a objednávka na materiál 
zábradlí, dále byl překontrolován výkaz výměr a projektová dokumentace ověřená ve 
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stavebním řízení. Odbor místního hospodářství konstatuje, že stavba byla provedena dle 
projektové dokumentace, fakturovány byly práce a materiál dle předloženého položkového 
rozpočtu pro výběr zhotovitele a schválených dodatků. Zábradlí bylo převzato při 
dokončení díla na základě samostatného protokolu o předání. 
 
 

• Apeluje na RM, aby v souladu se zápisem z KV ZM urychleně uvolnila finanční 
prostředky tak, aby nedocházelo k dalším průtahům v investicích podporujících 
úsporu provozních výdajů. 
 

Odpověď: 
Záměr investic podporujících úsporu provozních výdajů (FVE, zateplení budov) byl 
zastupitelstvem města schválen k financování z úvěru. V současné době probíhá výběr 
dodavatele kontokorentního úvěru. Není třeba zastavovat přípravu těchto akcí, vše je v 
procesu vypsání výběrového řízení nebo již v procesu výběrového řízení. Všeobecně 
odbory magistrátu vědí, že v okamžiku schválení financování akcí z úvěru zastupitelstvem 
města mají výběrová řízení kryta finančními prostředky. OSIT v případě žádosti o výběrová 
řízení akceptuje finanční krytí v procesu předrealizační přípravy, zastupitelstvo města 
zavazuje rozpočet města jeho plněním. 
 
 

• Požaduje zaslat informaci, kolik lamp bude ve II. etapě obnovy veřejného osvětlení, 
proč OKD připravuje II. etapu v rozporu s jednáním FV ZM a skutečné potřeby. 
 

Odpověď: 
Odbor komunikací a dopravy vybral cca 1000 ks svítidel do II. etapy na obnovu veřejného 
osvětlení ve městě. V rozporu s jednáním FV ZM odbor komunikací není. Počet 1300 ks 
byl na jednání FV ZM přednesen koordinátorem agendy Smart City a analytikem projektů 
informačních a komunikačních technologií. 
 
 

• Požaduje sdělit informace, jak se platí odborný poradce při výběrovém řízení na 
obnovu veřejného osvětlení (byla vybrána firma Metrolux, ale platí se p. Vácha), platí 
se za práci odborného poradce jednou nebo dvakrát? Proč byla provedena změna 
odborného poradce? 
 
Odpověď: 
Na zhodnocení technické specifikace zadávací dokumentace VZ – „Výměna svítidel 
veřejného osvětlení ve městě Děčín“ a technické zhodnocení nabídek byl na základě 
objednávky osloven p. Vácha (autorizovaný technik v oboru technika prostředí staveb – 
elektrotechnická zařízení). Společnost Metrolux s. r. o. měla ve své nabídce také jako 
jednu z položek „Vyhodnocení nabídek, kontrola svítidel ve fotometrické laboratoři“. 
Nastavené technické předpoklady v projektové dokumentaci byly od firmy Metroluxu na 
velmi úzký okruh dodavatelů, proto bylo odstoupeno od další části objednávky. Je na 
rozhodnutí zadavatele VZ, kdo zajistí technické posouzení předmětu plnění. Osloven byl 
p Vácha a náklady za tuto činnost budou hrazeny pouze jemu. 
 
 

Ing. Bc. Brčák, Bc. Zdobinský 
 

• Požadují zaslat analýzu počtu pozemků, které jsou uvedené v novém územním 
plánu jako nezastavitelné a tyto pozemky zastavit. 
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Odpověď: 
Po projednání dané problematiky s primátorem města bylo rozhodnuto, že s 
vyhodnocováním lokalit je nutno vyčkat na určení nového člena zastupitelstva města pro 
spolupráci s pořizovatelem územně plánovací dokumentace statutárního města Děčín na 
zasedání zastupitelstva města v březnu letošního roku. První schůzky k tomuto časově 
náročnému úkolu mohou proběhnout v dubnu 2023. Z tohoto důvodu bude na dotaz 
odpovězeno dodatečně. 
 
 

• Požadují sdělit relevantní informace k areálu WICO, a to na dalším zasedání ZM. 
 

Odpověď: 
OMH obdržel sdělení insolvenčního správce k požadovaným dotazům: 
1. Nabídka na prodej areálu v Bynově je aktuální; 
2. Areál Horní Oldřichov bude prodán ve veřejné dražbě; 
3. Zájem o areál v Bynově je; 
4. Analýzu území ins. správce nemá, neboť ji nepotřeboval; 
5. náklady na správu areálu nejsou významné, sestávají z pojištění objektu, ostrahy, 

elektřiny, vody, v řádu několika desetitisíců měsíčně; prohlídku objektu samozřejmě 
umožní, termín nutné domluvit s předstihem; poskytnutí informací považuje ins.správce 
za samozřejmé. 

 
 

• Dotázují se Ing. Skalického, co je míněno pod pojmem „nedostatek polyfunkčních 
ploch k využití, který se prolíná do územního plánu města“, který byl zaznamenám 
v zápise z Komise rozvoje města, urbanistiky a architektury. 
 

Odpověď: 
Nedostatek polyfunkčních ploch vychází z poznatku funkčního využití území územního 
plánu, který je dnes zastaralý. Pro život ve městě je optimální navrhnout plochy s různými, 
ale kompatibilními funkcemi, např. bydlení spojené s vybaveností, parkováním, veřejnou 
zelení apod. Podobně je tomu např. u ploch výroby, které by měly integrovat vybavenost, 
dopravu apod. Tímto způsobem je vhodné stimulovat investory, nájemce i vlastníky 
nemovitostí.  
 

 
• Požaduje, aby komise rady města jednaly podle jejich schváleného statutu nebo jej 

změnily a současně, aby k zápisům byla přikládána prezenční listina. 
 

Odpověď: 
Komise rady města byly prostřednictvím organizačního pracovníka informovány o 
požadavku na dodržování schváleného statutu komise. U zápisů na webových stránkách 
statutárního města Děčín, kde se jmenovitě neuvádí, kdo je přítomen, kdo se omluvil a kdo 
byl hostem, budou přiloženy prezenční listiny. 

 
 

• Požaduje zaslat diferenci výkladu poplatku na tržní místa, kterou všichni zastupitelé 
města obdrželi a dále pak požaduje zabývat se danou problematikou. 
 

Odpověď: 
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Na jednání za účasti primátora a 1. náměstka bylo konstatováno prozatím ponechat 
vyhlášku o místním poplatku v současném znění s tím, že vedení města povede v celé 
záležitosti další debatu.  
V příloze je přiložen zápis z tohoto jednání a dále i rozbor Advokátní kanceláře Narcise 
Tomáška. 

 
 
Mgr. Chmelík 
 

• Vznesl dotaz, proč by oprava Teplické ulice měla být financována případně z dotace, 
když tato oprava byla již zahrnuta v akcích, které se měly financovat z přijatého 
úvěru v roce 2021. 
 

Odpověď: 
Akce „Obnova historické části Podmokel – etapa D (část ul. Teplická, ul. Thomayerova) – 
PD + realizace“ byla schválena k financování z úvěru zastupitelstvem města v únoru 2021. 
Předpokládané čerpání činilo 7 mil. Kč. Z úvěru však nebyly na tuto akci čerpány žádné 
finanční prostředky, a to z důvodu nedostatečné projektové přípravy. Realizace byla 
posunuta na rok 2023 - 2024, je připravena žádost na dotaci SFDI. 
 
 

• Požaduje, aby v materiálech pro zasedání zastupitelstva města byly vždy aktuální 
stanoviska kompetentních odborů k dané problematice. 
 

Odpověď: 
Požadavek byl projednán na poradě s vedením a odbory magistrátu byly informovány. 
 
 

• Dotázal se Ing. Skalického jaké úkony činil v oblasti územního plánu a z jakého titulu 
je činil. 
 

Odpověď: 
Pro další postup v oblasti územního plánu je nutné pokračovat v územně plánovací 
činnosti. Tato činnost bude zahájena zvolením určeného zastupitele. Další postup bude 
stanoven na základě vyhodnocení připomínek, stanovisek a námitek, které je nutné znovu 
probrat a říci, jaké priority či možnosti jsou ve hře.  
 
 

• Požaduje, aby na příštím zasedání ZM (březen 2023) byl předložen materiál ke 
schválení určeného zastupitele města pro územní plán. 
 
Odpověď: 
Materiál k určení člena zastupitelstva města pro spolupráci s pořizovatelem územně 
plánovací dokumentace byl předložen k projednání RM a současně na zasedání ZM v 
březnu 2023. 

 
 

Ing. Bc. Lehká 
 

• Vznesla dotaz, proč jsou projekty z ITI navrženy k čerpání z přijatého úvěru v roce 
2023, když byly schváleny již před ¾ rokem a měly být financovány z rozpočtu 
města. 
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Odpověď: 
Stavební investice – zahajované akce byly v návrhu rozpočtu na r. 2023 uvedeny v členění: 

− Akce navržené k financování z úvěru (úvěr)  

− Priority č. 1 (P1) 

− Priority č. 2 (P2) 

− Priority č. 3 (P3) 

− Akce dočasně odložené (NE).  
 

Po pokrytí potřeby na akce rozestavěné ve výši cca 128 mil. Kč zbyla na zahajované akce 
částka cca 124 mil. Kč. V rámci zahajovaných akcí bylo možné pokrýt pouze Priority č. 1 
(požadavek P1 celkem činil 138 mil. Kč). Akce Modernizace odborných učeben, na které 
je předschválena dotace ITI, byly již v návrhu rozpočtu na r. 2023 navrženy k financování 
z nového úvěru. 
 
 

• Požaduje sdělit informaci, kde a jak občané získají výstupy z jednání pracovní 
skupiny pro odpady. 
 
Odpověď: 
Občané budou informováni prostřednictvím Zpravodaje a webových stránek města. 
 
 

• Požaduje sdělit, kde se občané dozví informace k popelnicím na biodpad 
(vyzvednutí klíčů atd.), které byly již před domy osazeny. 
 
Odpověď: 
Prvotní informace o rozmístění bionádob včetně poskytnutí klíčů k nádobám a sáčků byla 
zveřejněna v prosincovém Zpravodaji v roce 2022. Veškeré informace týkající se bionádob 
byly poskytnuty všem osloveným SVJ, podrobnější komunikace následně probíhala s 
předsedy, příp. zástupci SVJ. Po projeveném zájmu byly nádoby rozmístěny a bylo 
domluveno předání klíčů a sáčků. Systém třídění bioodpadu do uzamykatelných 
kontejnerů v sídlištní a činžovní zástavbě je nastaven přes SVJ těchto objektů, využívat je 
mohou tedy občané v rámci SVJ, případně ostatní občané avšak po dohodě s SVJ. 
Distribuci klíčů a sáčků směrem k občanům si řídí samostatně jednotlivá SVJ. 
 
Aktuální informace o bionádobách a propagace třídění bioodpadu bude probíhat na 
stránkách města a sociálních sítí. 
 
 

Ing. Bc. Lehká, Ing. Kubš 
 

• Vznesli dotaz, jakým způsobem a proč bylo určeno 40 % snížení smluvní pokuty 
společnosti HANTYCH s.r.o. za nedodržení lhůty pro provedení díla „Oprava opěrné 
zdi ul. Zemědělská, Děčín - Křešice“ a. Bude vždy při podání žádostí o snížení 
smluvní pokuty společnostmi smluvní pokuta snížena o 40 %? 
 
Odpověď: 
Odbor dokončil realizaci stavby s názvem „Oprava opěrné zdi ul. Zemědělská, Děčín - 
Křešice“ na základě uzavřené smlouvy č. 2021-0894/OMH ze dne 19.10.2021 se 
společností HANTYCH s.r.o., Janská 111, 405 02 Janská, IČO: 06659969.  
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Celková cena díla vč. schválených dodatků 848 949,60 Kč bez DPH. Dokončené dílo bylo 
předáno na základě samostatného protokolu o předání dne 30.08.2022 s prodlením s 
provedením díla o 21 dní, což s ohledem na čl. X. odst. 1. SoD činí celkovou výši smluvní 
pokuty 105 000 Kč. Zhotovitel byl s výší pokuty srozuměn a na základě našeho sdělení 
požádal o prominutí smluvní pokuty. 
 
RM na své schůzi dne 11.10.2022 stanovila úkol OMH, a to vyzvat společnost HANTYCH,  
s. r. o., k předložení objednávky na materiál potřebný k výrobě zábradlí u zakázky „Oprava 
opěrné zdi ul. Zemědělská, Děčín – Křešice“. V případě doložení objednávky předložit radě 
města opětovně materiál se žádostí o prominutí smluvní pokuty společně s touto 
objednávkou.  
 
Zhotovitel doložil dne 16.11.2022 objednávku ze dne 15.07.2022 a dodací list ze dne 
29.07.2022 a OMH opětovně předložil materiál do RM (Žádost o prominutí smluvní pokuty 
za nedodržení lhůty pro provedení díla) i s požadovanou objednávkou, a to ve variantním 
řešení (doporučuje / nedoporučuje – schválit prominutí pokuty). 
 
Rada města na základě výše uvedeného a po prostudování a posouzení dané věci 
rozhodla o odpuštění 40 % smluvní pokuty a současně totéž doporučila i ZM. O 
procentuální výši vždy rozhoduje rada města a vždy přistupuje k případům odpuštění pokut 
individuálně.   
 
 

Ing. Kubš 
 

• Požaduje sdělit jaké bylo čerpání z přijatého úvěru v roce 2021 na revitalizaci 
Podmokel a opravu Teplické ulice. Dále pak, na co byly použity finanční prostředky 
určené na revitalizaci Podmokel a opravu Teplické ulice. 
 
Odpověď: 
Akce „Obnova historické části Podmokel – etapa D (část ul. Teplická, ul. Thomayerova) – 
PD + realizace“ byla schválena k financování z úvěru zastupitelstvem města v únoru roku 
2021. Předpokládané čerpání činilo 7 mil. Kč. Na základě očekávaného nečerpání úvěru 
u některých schválených akcí, schválilo ZM v září roku 2021 refinancování akcí z r. 2020 
a v říjnu téhož roku doplnění seznamu akcí k financování z úvěru. U předmětné akce 
nebyly ke dni 31.12.2021 čerpány žádné finanční prostředky. Seznam schválených akcí a 
jejich změn je uveden v přiložené tabulce. 
 
 

• Navrhl, aby v budoucnu byla ve veřejnoprávních smlouvách o poskytnutí dotace 
upraven termín pro uplatnění sankce v souvislosti s předloženým vyúčtováním 
projektu financovaného z dotačního titulu. 
 
Odpověď: 
Návrhem se zabývá odd. kontrolní a právní ve spolupráci s právní kanceláří. 
 
 

• Vznesl připomínku uveřejnění Povodňové komise statutárního města Děčín mezi 
komisemi rady města na webu města a požaduje nápravu, a to z důvodu, že se 
nejedná o poradní orgán rady města, ale o komisi ze zákona o obcích spadající pod 
primátora města. 
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Odpověď: 
Informace o povodňové komisi na webu města a jejím složení byla přesunuta ze sekce 
komisí rady města do sekce primátor města. 
 
 

• Požaduje sdělit, kolik přestupku na občanské soužití eviduje a řeší Magistrát města 
Děčín. 
 
Odpověď: 
Oddělení vnitřních věcí, přestupků a dopravně správních agend OSC projednalo v letech 
2020 – 2022 celkem 16704 přestupků, což je průměrně 5568 ročně. Jedná se nejen o 
přestupky, které jsou předmětem VPS, ale o všechny přestupky, projednávané oddělením, 
tedy na úseku dopravy, školství, životního prostředí, stavebního řádu, památek. 
 
Mezi přestupky, které jsou předmětem uzavíraných veřejnoprávních smluv, patří: 

− přestupky proti pořádku ve státní správě spáchaných porušením povinnosti stanovené 
v nařízení obce nebo kraje 

− proti pořádku v územní samosprávě 

− proti veřejnému pořádku 

− proti občanskému soužití 

− proti majetku. 
 
Těchto přestupků bylo v letech 2020 –2022 celkem 4947, což je 1649 ročně. 
 
 

• Požaduje písemně doplnit informativní zprávu Ing. Anděla ve věci přínosu pro město 
Děčín: 

 
Ing. Anděl:  

- jednání s Ing. Komrskou z Labské plavební a. s. v Děčíně, o spolupráci, podpoře turismu, 

propagaci města a dalších záměrech v lodní dopravě 

- jednání s novým ředitelem územního odboru Hasičského záchranného sboru 

plk. Ing. Boleslavem Langem, o prioritách a perspektivách spolupráce s městskými 

jednotkami SDH 

- konference Vysokorychlostní tratě v ČR pořádané VOŠ a SPŠ strojní, stavební a dopravní 

Děčín, zahájení, dopady budování VRT na město Děčín 

- jednání ohledně rozvojové zóny Východní nádraží – on-line 

- jednání s Ing. Martinem Voštou – ředitelem RYKO a. s.  a předsedou představenstva OHK 

Děčín, o spolupráci, podpoře akcí a vzájemné pomoci mezi městem a zaměstnavateli. 

 
Odpověď: 

1. Jednání s Ing. Komrskou z Labské plavební a.s. v Děčíně, o spolupráci, podpoře 
turismu, propagaci města a dalších záměrech v lodní dopravě: 
Labská plavební a.s. podá žádost o podporu v intencích minulého roku na provoz osobní 
lodní dopravy motorovými loděmi. K tomu bylo dohodnuto, že parník Labe zůstává na 
úseku pod Střekovem s kotvištěm pod děčínským zámkem, jeho plavby i prohlídky budou 
navázány na kulturní a turistické akce města a budou objednávány extra.  
 

2. Jednání s novým ředitelem zemního odboru Hasičského záchranného sboru plk. 
Ing. Boleslavem Langem, o prioritách a perspektivách spolupráce s městskými 
jednotkami SDH: 
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Ubezpečení, že na konceptu spolupráce HZS ÚK a JSDH se nic nemění, včetně vzájemné 
podpory ve výcviku, při zásazích, protipovodňové ochraně i podpory JSDH ze strany HZS 
ve vybavování technikou, výstrojí a výzbrojí.  
 

3. Konference Vysokorychlostní tratě v ČR pořádané VOŠ a SPŠ strojní, stavební a 
dopravní Děčín, zahájení, dopady budování VRT na město Děčín: 
Odborná konference organizace SPŠSD Děčín (20. ročník) – záštita primátora a 
upozornění na málo akcentované dopady VRT na Děčínsko (ztráta přímého spojení, ztráta 
dopravního významu města, omezení propagačních dopadů průjezdu vlaků údolím Labe). 
 

4. Jednání ohledně rozvojové zóny Východní nádraží – on-line: 
Jednání o přípravě dohod o předání zbytného nemovitého majetku ČD do majetku města 
Děčín – dohody o budoucích smlouvách na historickou budovu a v budoucnu uvolněné 
pozemky přestavbou nádraží, s termínem do 3. Q 2023.  
 

5. Jednání s Ing. Martinem Voštou – ředitelem RYKO a. s. a předsedou představenstva 
OHK Děčín, o spolupráci, podpoře akcí a vzájemné pomoci mezi městem a 
zaměstnavateli: 
Pravidelné setkávání, seznámení OHK s akcemi města jako s příležitostí pro reklamu a 
propagaci firem, dojednána účast zástupců OHK v některých komisích na zakázky, 
spoluúčast na tvorbě rozvojových dokumentů města.   
 
 

• Požaduje písemně doplnit informativní zprávu Ing. Skalického ve věci přínosu pro 
město Děčín: 
 
Ing. Skalický:  

- Východní nádraží, 
- přivaděč k D8 – MD 
- Ministerstvo dopravy – představení nových náměstků MD a ředitelů Sekcí – nová 

horizontální struktura MD 
- Vodíková platforma ÚK 
- mediální vystoupení 
- Ředitelství vodních cest a Odbor vodní dopravy MD – prezentace stavu projektů 
- zasedání Sekce vodní dopravy Svazu průmyslu a dopravy – Ministerstvo dopravy ČR 
- 3. výjezdní zasedání Porady projektů – Nemovitosti města Děčína 
- okresní soud – STRABAG 

 
 
Odpověď: 
Ing. Skalický:  

- Východní nádraží - strategické rozvojové území: 

• Jednání se strategickými partnery 

• Konsolidace podkladů 
- přivaděč k D8 – MD: 

• Jednání s ŘSD 

• Příprava pro jednání s ředitelem pro výstavbu ŘSD 

• Projednání v komisích 

• Prosazení podporované trasy 

• Urychlení přípravy a realizace 
- Ministerstvo dopravy – představení nových náměstků MD a ředitelů Sekcí – nová 

horizontální struktura MD 
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• Komunikace náměstka města, v jehož kompetenci je i doprava s vedením Ministerstva 
dopravy je velmi důležitá, o tom jistě není sporu. 

- Vodíková platforma ÚK: 
• Koordinace s projekty města: Východní nádraží, DPMD 

- mediální vystoupení: 

• Komunikace s médii a informovanost veřejnosti je nedílnou součástí práce náměstka 
města. Je očividně podporována i prací opozice, protože mě ve zmíněném období 
kontaktovalo 7 médií se zcela stejnými otázkami – koordinace zcela jistě ne náhodná 

- Ředitelství vodních cest a Odbor vodní dopravy MD – prezentace stavu projektů: 

• Řada investičních plánů ŘVC se města Děčína jednoznačně dotýká: Plavební stupeň 
Děčín, nový můslek LOD (Lodní osobní dopravy) 

- zasedání Sekce vodní dopravy Svazu průmyslu a dopravy – Ministerstvo dopravy ČR: 
• Jsem dlouhodobě členem Předsednictva Sekce vodní dopravy Svazu průmyslu a 

dopravy ČR, což je pro město Děčín jistě dobře. 
- 3. výjezdní zasedání Porady projektů – Nemovitosti města Děčína: 

• Proběhly již 4 výjezdní zasedání Porady projektů 

• Cílem je pečlivé mapování investičních potřeb jednotlivých školských, sportovních a 
dalších městských organizací 

- okresní soud – STRABAG: 
• KAUZA Podmokly, neblahé dědictví z minulosti 

• Mojí prioritou je dokončit celou revitalizaci Podmokel do roku 2028, což vyžaduje 
intenzifikaci sladění projektové přípravy, financí, dotací, síťařů, majitelů pozemků, .. 

• Proto se tomuto klíčovému projektu každodenně věnuji. 
 
 

p. Sklenář 
 

• Požaduje na základě vystoupení občana Děčína p. Janoucha prověřit kontrolu silnic 
v majetku státu znečištěných nákladními auty a zajistit u ŘSD jejich údržbu. 
 
Odpověď: 
Na základě vystoupení občana Děčína p. Janoucha byli osloveni správci komunikací ŘSD, 
správa Chomutov a SÚS ohledně kontroly znečištěných silnic nákladními auty. Správci 
příslušných komunikací byla provedena kontrola silnic s negativním výsledkem. 
 
 

pí Nováková – občanka města  
 

• Požaduje sdělit, proč se do plánu oprav nedostala obnova zastávky MHD 
„Kovočas“. (Ing. Skalický současně přislíbil uskutečnění pracovní schůzky 
kompetentních odborů magistrátu, výjezdní akci v terénu i za účasti p. Novákové) 
 
Odpověď: 
Na novém místě vybudování autobusové zastávky Kovočas je zpracovaná projektová 
dokumentace v rámci akce: „chodníky a veřejné osvětlení podél silnice I/13 – II. etapa“. 
Na zmiňovanou akci v minulosti žádalo město o dotaci. Po obdržení dotace však byla tato 
akce zastupitelstvem města zrušena. Dále byla část týkající se této zastávky vyjmuta a 
připravovala se do dotačního titulu v rámci inteligentních zastávek. Bohužel zadavatel 
změnil podmínky a dotace jde použít jen na inteligentní panel a ne na vybudování 
zastávky. 
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Pro letošní rok nejsou na tuto akci vyčleněny finanční prostředky. Odbor komunikací a 
dopravy svolal v březnu 2023 za účasti Ing. Skalického a paní Marie Novákové schůzku 
na místě. 
 

 
 
 
Ing. Skalický 

 

• Požaduje po vystoupení občana Děčína p. Vrány zajistit úpravu povrchu ul. Emy 
Destinové v Děčíně IV 
 
Odpověď: 
V rámci připravované akce města „Revitalizace ul. Na Vinici, Resslova, E. Destinové“ se 
zpracovává projektová dokumentace na rekonstrukce těchto komunikací. 
Ul. Na Vinici a Resslova bude realizovaná po dokončení koordinace prací při rekonstrukci 
vody, kanalizace a plynu. 
Následovat bude komunikace E. Destinové a dokončení chodníku v ul. Žižkova směr 
k ZOO již bez koordinace s ostatními síťaři. 
Celou akci má na starosti odbor místního hospodářství. 
Do doby realizace stavby budou komunikace opravovány v rámci běžné údržby. 
 
 
 


